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Na říjnovém zasedání Rady a Prezidia FV v Praze
Vršovicích bylo projednáno:
 

·        Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace z jednání vedení
společnosti ČD, a.s. s OC v předešlém období.  V měsíci srpnu 2022
vedení společnosti ČD, a.s. přistoupilo k omezení přístupu přes VPN do
IT systému společnosti z důvodu zvýšení kyberbezpečnosti společnosti.
Hospodaření společnosti je stále ovlivněno ztrátou spojenou s obdobím
COVIDu. Řeší se odmítnuté vozy společností DB z důvodů technických
závad při předávce vlakových čet v žst. Děčín. Odborní zaměstnanci
ČD provedli  přeměření  a  nebyly  zjištěny  zásadní  nedostatky.  Byla
odsouhlasena jednorázová odměna pro zaměstnance ČD, a.s. ve výši
7500 Kč a byla vyplacena ve výplatě za měsíc srpen 2022.

V měsíci září 2022 v rámci jednání byla řešena otázka, zda žena může
vykonávat  profesi  vozmistr.  Toto  je  možné  jen  v  případě,  že  bude
upravena technologie práce. Důvodem je, že ženy mají omezenou zátěž
na zvedání těžkých předmětů a při zavěšování šroubovky vozů na hnací
vozidlo není možné toto omezení dodržet.

Střecha na budově P-FV je v havarijním stavu. Zatéká do místností P-FV.
Dle sdělení RSM bylo ukončeno výběrové řízení a k podpisu smlouvy
s  dodavatelem  by  mělo  dojít  v  nejbližší  době.  Termín  dokončení
rekonstrukce  střechy  a  fasády  je  do  konce  roku  2022.

Informace z Představenstva společnosti – firma nemá finanční problémy
(zisk z provozu), problém nákupu trakčních energií, problémy datových
sítí – chystá se na přechod k jednomu dodavateli, vznik ČD technik –
opravárenství pro potřeby ČD i ostatních subjektů mimo ČD atd..

·       Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace k podpisu PKS ČD, a.s.
na rok 2023. K podpisu došlo dne. 3.8.2022. Dojde k navýšení TS o
5,2% včetně smluvních mezd do 60 000 Kč a změně stravného dle
upravených výší stanovených MPSV.

·        Člen P-FV p. Kroupa informoval Radu FV o podpisu PKS SŽ na rok



2023. Dne 7.10.2022 bylo svoláno mimořádné jednání k PKS SŽ na rok
2023. Na závěr jednání došlo k podpisu PKS SŽ 2023 zástupci OC,
kromě  jedné  OC  (ADP)  která  se  k  podpisu  nepřipojila.  Všechny
benefity  zůstávají  stejné.  Rada  FV  byla  seznámena  s  ostatními
změnami  v  tomto  dokumentu  např.  navýšení  stravenek,  nárůst  TS
5,2% a  smluvních  mzdách,  rozšíření  nárokovosti  KOP,  45  mil.  na
bezpečnost práce, příplatek za zaškolování 20% atd..  V současné době
se jedná o uzavření dohody v FKSP. Další jednání je plánováno na
21.10.2022.

·        Viceprezident FV p. Hevera podal Radě FV informace o ukončení
připomínkového  řízení  k  IN  ČDC  PERs-28-B-2009  (zkušební  a
výcvikový  řád),  KV1-B-2008  (provozně  technické  podmínky  pro
železniční vozy), PTs9-B-2011 (doprava, provoz a technologie sestavy
vlaku), technická novela PERs-44-B-2014 (katalog zaměstnání). Úprava
většiny IN je vyvolána aktualizaci změn vyplývajících z provozu a také
žádostí  o  udělení  evropské licence provozování  nákladní  železniční
dopravy na vlastní licenci v Evropě.

·       Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o 2 změně PKS ČDC,
a.s. na rok 2022. Bylo dohodnuto zkrácení platnosti do 31.12.2022,
navýšení 2% do TS a stupnic, změna stravného (MPSV) a stravenky
(navýšení hodnoty na 120 Kč a poměr úhrady 50%/50%) atd..

·       Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o uzavření PKS ČDC,
a.s. na rok 2023. Jako důležité je změna platnosti PKS od 1.1.2023 do
31.12.2023 a navýšení TS o 6%.

·       Viceprezident FV p. Hevera poděkoval člence P-FV pí. Christové Pavle
za organizaci turistických akcí v roce 2022 (bylo organizováno 6 akcí).
V příštím roce bude nutné zajistit jiného organizátora akcí, protože pí.
Christová již  nebude kandidovat  do P-FV a nebude dále tyto akce
organizovat. O zajištění její náhrady se v současné době jedná.
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